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MÁME JASNÉ PRIORITY!

DO 4 LET POZNÁTE ZMĚNU
ÚSPORA PRO OBČANY  

• Zisky z akcií OTR, SVaKu a solární elektrárny vrátíme zpět občanům.
• Snížíme poplatky za svoz odpadů.
• Budeme se finančně podílet na zastropování cen obědů pro děti ve škole a školce.

1.

• Okamžitě navýšíme dotaci spolkům o 100%.
• Peníze na podporu spolků jsou a musí se vždy v rozpočtu najít.
• Finance budou rozdělovány jasným klíčem.
• Činnost spolků je srdcem dění v Buchlovicích a toho jsme si vědomi.
• Na dětech a jejich aktivitách Buchlovjané šetřit nebudou!
• Komplexní podpora podnikatelů k udržení a tvorbě nových pracovních míst.
• Úspěšní podnikatelé vždy pomáhají tvořit úspěšnou obec.
• V prvním roce umístíme odpočinkové lavičky a altánky po Buchlovicích.

2. SPOLKY A PODNIKATELÉ 

HOSPODAŘENÍ S VEŘEJNÝMI PROSTŘEDKY
• Budeme maximálně využívat evropských nebo národních zdrojů k investicím 

do obecního majetku.
• Občané budou pravidelně informováni o uzavřených smlouvách městysem.
• Na webových stránkách obce budou zveřejněny faktury za nákup služeb.
• Občané budou moci dohledat podrobné informace o hospodaření příspěvkových organizací 

a obchodních společností s účastí městyse.

PARTICIPATIVNÍ ROZPOČET
• S participativním rozpočtem podpoříme vaše nápady na úpravu veřejných prostranství 

a občanských aktivit v obci.
• Každý rok bude z rozpočtu městyse přidělena finanční částka, o jejímž využití budou 

rozhodovat přímo obyvatelé Buchlovic.
• Participativní rozpočet je demokratický způsob vnitřního rozdělování peněz.
• Zapojíme občany do plánování a rozvoje městyse prostřednictvím komunitního plánování.

,,Pojďme jednat, již 
není na co čekat!“

JOSEF 
SÁTORA

,,Nesnažte se být 
úspěšní, ale spíše 
prospěšní.“

MARTIN 
LUKEŠTÍK

,,Uprostřed problémů 
leží příležitost.“

LENKA 
KUNCOVÁ

NAŠI LIDÉ

... více se dočtete na www.buchlovjane.cz/program

OKAMŽITÁ PODPORA    

OBEC JE TU PRO VÁS
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,,Nemám rád
rozdělanou práci.“

PAVEL
KRYSTÝNEK

„Způsob, jak začít,
je přestat mluvit
a začít dělat.“

MONIKA
JOŠKOVÁ

„Hraj fair play,
nebo přijde druhá.“

PAVEL
BARTOŇ

ÚZEMNÍ PLÁN
• Do roku a půl bude schválen.
• Navážeme na rozpracovaný návrh.
• Budeme podporovat plnou otevřenost procesu jednání (zpravodaj obce, rozhlas, 

tištěné letáky s nápovědou co a jak).
• Předchozí návrhy vyšly občany na miliony.
• Zrušíme nesmyslné regulativy (Podvinohradí, Helštýn, centrum, Trnávky, Újezda).
• Výstavba dostupného bydlení pro starší občany a mladé rodiny.
• Nová cesta v ulici K Mazánku.
• Protierozní a krajinné prvky.
• Vybudování velkého záchytného parkoviště.
• Dobudování vodovodních řadů do zbylých částí městyse a končin.
• Vybudování záchytného parkoviště u Buchlova.
• Ohrazení kontejnerových stání.
• Parkoviště u hřbitova.
• Zadržení vody v krajině (například v Mazánku).

3.

• Výstavba cyklostezek je jasnou prioritou.
• Dokončíme chodníky, o kterých se dlouhé roky vede diskuse.
• Zaměříme se zejména na oblast Újezdy a Trnávek.
• Řádně osvětlíme a označíme přechody pro chodce.
• Vystavíme bezbariérové chodníky.
• Vybudujeme stezku pro pěší a cyklisty z Buchlovic na Smraďavku.
• Propojíme cyklotrasou Buchlovice se Zlechovem.
• Postavíme stezku pro pěší a pro cyklisty ze Smraďavky do Boršic.
• Budeme spolupracovat se Státním fondem dopravní infrastruktury.
• Vytvoříme komplexní cyklogenerel (dokument rozvoje cyklodopravy).
• Na tvorbě tras budeme spolupracovat s okolními obcemi mikroregionu.

4. CYKLOSTEZKY A BEZPEČNOST

NAŠI LIDÉ

MUSÍ BÝT DOKONČEN

Ve spolupráci se Státní fondem
dopravní infrastruktury (SFDI)

budeme realizovat páteřní
cyklostezky nebo jejich opravu

v následujících trasách:

BUCHLOVICE – SMRAĎAVKA
BUCHLOVICE – ZLECHOV
BUCHLOVICE – BORŠICE

Již předjednáno!

JAK TO BUDE JAK TO BUDE 
S ÚZEMNÍM PLÁNEM DÁL?S ÚZEMNÍM PLÁNEM DÁL?
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... více se dočtete na 
www.buchlovjane.cz/program

„Práce v dobrém 
kolektivu mne vždy 
bavila.“

ANDREA
SLEZÁKOVÁ

,,Poctivost
a slušnost
na prvním místě.“

ROBERT
VAŇÁTKO

,,Moje práce je
můj koníček.“

HELENA
KUPCOVÁ

HASIČI
• Nová hasičská zbrojnice.
• Podpora v pořádání popularizačních akcí hasičské činnosti.
• Rozšíření mostku u hasičárny.

5.

SDH BUCHLOVICE
Sbor dobrovolných hasičů městyse Buchlovice byl založen 1.1.1876, je tedy nejdéle fungujícím 
spolkem v Buchlovicích. V současnosti má sbor 103 členů a členek. Činnost spolku je velmi 
pestrá – patří k hlavním organizátorům Martinských hodů, Fašanku, Hasičského plesu, 
výročních akcí jako je například Setkání stárků, Trh v podhradí, Mikulášský jarmark a jiné akce 
pořádané obcí. Při nečekaných událostech pořádají charitativní sbírky, jako tomu bylo při 
tornádu na jižní Moravě nebo se spojují při šití roušek a vydávání dezinfekce 
v době pandemie Covid-19.

Fungování sboru je založeno na aktivitě jednotlivých členů a členek, kteří 
vynakládají spoustu svého volného času na to, aby veškerá činnost sboru 
byla splněna. Jsou si vědomi, že navazují na hlubokou historii, zároveň tvoří současnost 
a budoucnost dění v městečku Buchlovice.

SRDCE OBCE

ZÁBĚRY
Z ČINNOSTI
HASIČŮ

BAZÉN V AUTOKEMPU
Rekonstrukce bazénu je slibována již několik 
volebních období. Investice do něj je však 
neustále odkládána. Naše uskupení Buchlovjané 
jsou jediným politickým hnutím, které myslí 
rekonstrukci bazénu zcela vážně. Do dvou let 
bude bazén znovu sloužit veřejnosti a opětovně 
bude chloubou obce.

BAZÉN V BUCHLOVICÍCHBAZÉN V BUCHLOVICÍCH
Líbivé téma pro získání voličů, ale to my opravdu slibovat nebudeme. 
Je to pouze další z megalomanských projektů, který s sebou nese 
nespočet příprav na realizaci. Do čtyř let NELZE realizovat, 
kdo ví, zda-li vůbec.    Přestaňme plýtvat obecními penězi!

BAZÉN
• Projektová dokumentace je kompletní a nemusí se již vytvářet nová.
• Pozemky jsou v majetku městyse, tudíž rekonstrukci nic nebrání.
• Zdroj vody je v pořádku a v dostatečné kapacitě.
• Bazén bude ekonomicky rentabilní.
• V prvním roce zahájíme stavební řízení.

6. DO DVOU LET SE PLAVE PONECHÁME V MAJETKU OBCE

NAŠI LIDÉ
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,,Moje práce je
můj koníček.“

HELENA
KUPCOVÁ

,,Nejkrásnější 
pohled na svět (Chřiby, 
Buchlovice) je 
z koňského hřbetu.“

ANTONÍN
NEVŘIVA

,,Kde můžu,
pomůžu.“

FRANTIŠKA
KUPCOVÁ

„NEBUDU politikařit, lhát 
a mlžit občanům. BUDU 
pracovat pro občany, mluvit 
pravdu a řešit věci selským 
rozumem.“

FRANTIŠEK
KRYSTÝNEK

„Důležité jsou činy,
ne planá slova.“

MARIAN
KHANDL

,,Za člověka mluví
jeho činy.“

HANA
SCHUSTEROVÁ

,,Když se kácí les,
létají třísky.“

MICHAL
HORÁK

Křížkujme
celou
kandidátku!
Jedině tak něco změníme.

NAŠI LIDÉ

4
JAK SPRÁVNĚ VYPLNIT 
HLASOVACÍ LÍSTEK?

VOLEBNÍ USKUPENÍ Č.
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JSME AKTIVNÍ I NA FACEBOOKU.

PŘIDEJTE SE K NÁM!

BUCHLOVJANÉ
DISKUTUJÍ
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JSME AKTIVNÍ I NA FACEBOOKU.

PŘIDEJTE SE K NÁM!
PŘEHLED DOTACÍ DO OBCÍ
ZA OBDOBÍ 2019 - 2022

ZDROJ: Ministerstvo financí ČR, Státní pokladna; období 2019 - 2022; ČSÚ, počet obyvatel

Zde jsou tvrdá fakta přímo ze Státní pokladny. Již nemůže být nic výmluvnějšího. Toto je výsledek 
fungování radniční koalice. Zase na druhou stranu oceňujeme viditelnou aktivitu obce dva měsíce 
před volbami. Takto aktivní měli být i v posledních čtyřech letech. Je naprosto nezbytné, aby 
Buchlovice začaly využívat národní a jiné dotační tituly. Z těchto peněz vybudujeme bezbariérové 
bydlení, komunitní zdroje energie, cyklostezky, sportoviště nebo podpoříme společenský život. 

Nevyhazujte tuto brožuru. 
Za čtyři roky Vám chceme složit účty, tak ať máte srovnání.

Buchlovice
NEJVYŠŠÍ POČET OBYVATELNEJVYŠŠÍ POČET OBYVATEL
X NEJNIŽŠÍ DOTACEX NEJNIŽŠÍ DOTACE

Přepočet výše dotací na jednoho obyvatele.

ZLEPŠÍME TO!ZLEPŠÍME TO!X
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Vážení Buchlovjané,
 

mám pro Vás osobní vzkaz. Je poněkud ostrý, ale na líbivá 
slova vážně není čas. Žijeme totiž v obci, která ztrácí 
svůj lesk. Stačí se porozhlédnout a všem je jasné, že nás okolní 
obce předbíhají.

V Tupesích, Stříbrnicích nebo Břestku se staví dostupné bydlení pro obyvatele. 
Polešovice připravily stavební parcely pro mladé. Boršice budují cyklostezky a téměř 
všechny okolní obce investují do infrastruktury a lepšího života lidí. A jaké je to u nás? 

Za poslední čtyři roky se nevybudoval ani jeden obecní byt, radnice dál nechává 
chátrat své budovy, nepostavil se metr cyklostezky. Nic se neudělalo pro bezpečnější 
silnice a cesty sloužící místním nebo turistům. K tomu máme nejstarší územní plán 
v širokém okolí, kdy současné vedení obce nebylo schopno s tím něco udělat. Co naopak 
umělo, bylo vyhodit stovky tisíc za nesmyslné studie. To je výsledek posledních čtyř let 
vládnutí lidové strany a nezávislých.

Taková je realita, před kterou snad nikdo nechce zavírat oči.   

Byl tu i nepříjemný Covid, který okolní obce využily k přípravě projektů a žádostí 
o dotace. Byly to desítky milionů korun, které dostaly obce v okolí ze státních nebo 
evropských peněz. A jak to vypadalo u nás? Vchodové dveře na úřad zavřeny 
na petlici a nikde nikdo. Byl to promarněný čas. Na Covid se nelze vymlouvat! 
Za pár dnů nás čekají přelomové volby! Jsou to volby, které rozhodnou, jakým směrem 
se Buchlovice vydají dál.

Naše představa o obci je jasná. Máme program s konkrétními body tak, aby byla 
do očí bijící námi provedená změna. Konkurenční politické strany nám okopávají 
kotníky a snaží se nás pošpinit za to, že chceme dát věci do pořádku. Nejenže máme 
pro strach uděláno, ale hlavně máme plán,  jak Buchlovicím navrátit ztracenou slávu. 
Obec se bude muset zaměřit na komunitní zdroje energie, výstavbu dostupného 
bydlení, budování bezpečné veřejné infrastruktury, podporu podnikatelského prostředí 
a finanční úspory ve prospěch obyvatel. Buchlovice budou muset začít pracovat 
s národními nebo evropskými dotačními zdroji. 

Pojďte, prosím, s námi udělat potřebnou změnu a pomoci Buchlovicím navrátit 
ztracený lesk! My jsme již začali tím, že jsme poskládali kandidátku a představili 
náš program. Nyní potřebujeme pomoc Vás a všech blízkých. Přijďte k volbám 
a podpořte všemi křížky celé hnutí Buchlovjané. Věřte, že tímto krokem 
uděláte pro obec mnohem víc než ti, kteří již dlouhá léta sedí na naší radnici. 

SPOLEČNĚ BUDEME ÚSPĚŠNÍ! DOKÁŽEME TO!
Josef Sátora


